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客房预订确认单
Reservation Confirmation 
            ( 关于 亚洲金属网 2011年11月9-11日 2011国际战略金属峰会 会议用房预订 )
              ( Asian Metal   Minor Metals Summit 2011   Nov. 9-11   2011 )

致：三亚天域度假酒店预订部           电话：                    传真：

To：Horizon Resort & Spa, Sanya         Tel ： +86-0898-88567888   Fax ：+86- 0898-88567999
由：                                 电话：                    传真：

From：                               Tel ：                    Fax ：                 
酒店确认号：                 
                                                   Confirmation No.:                  
	（一）区客房Rooms in Building I

	酒店房型 Room type
	会议优惠价 (含早餐)
PREFERENTIAL PRICE (including breakfast)

	
	周日至周四

FROM SUNDAY TO THURSDAY
	周五至周六

FROM FRIDAY TO SATURDAY

	标准房Standard Room
	RMB 1280
	RMB 1480

	园景房Garden View Room
	RMB 1480
	RMB 1680

	高级海景房Superior Sea View Room
	RMB 1680
	RMB 1880

	家庭三人房Family Flat for 3 People
	
	

	豪华海景房Deluxe Sea View Room
	RMB 1880
	RMB 2080

	海景套房Sea View Suite
	RMB 2280
	RMB 2480

	（二）区客房Rooms in Building II

	酒店房型Room type
	会议优惠价 (含早餐)
PREFERENTIAL PRICE (including breakfast)

	
	周日至周四

FROM SUNDAY TO THURSDAY
	周五至周六

FROM SUNDAY TO THURSDAY

	豪华山景房 Deluxe Mountain View Room
	RMB 1580
	RMB 1880

	二区高级海景房

Grand Superior Sea View Room（Building II）
	RMB 1780
	RMB 2080

	二区豪华海景房

Grand Deluxe Sea View Room（Building II）
	RMB 1980
	RMB 2280

	超级海景房 Super Sea View Room
	RMB 2180
	RMB 2480

	豪华山景套房Deluxe Mountain View Suite
	RMB 2180
	RMB 2480

	雅致高级/豪华海景套房
Elegant Superior/Deluxe Sea View Suite
	RMB 2580
	RMB 2880

	超级海景套房Super Sea View Suite
	RMB 2980
	RMB 3280


	客人姓名
Guest Name
	性别
Sex
	入住日期
Arrival Date
	离店日期
Departure Date
	房间类别
Room Type
	房间数量
No.of Rooms
	房价（元/天）
Room Rate/day

	　
	
	　
	　
	　
	　
	　

	　
	
	　
	　
	　
	　
	　


备注:

1、以上房价含中西式自助早餐及15%服务费（最多2人/房/晚）。
2、如需另外增订中西式自助早餐，则价格为人民币150元/人/天+15%服务费。
3、不含政府价格调节基金, 按人民币11元/人/晚另外收取。
4、仅适用于11月9日-12日期间会议订房，如提前入住或延迟退房，请提前通知，酒店视情况安排，价格按商务协议价执行。
5、酒店将于接到预订信息后24小时内予以确认；所选择预订的房型根据“先到先得”的原则视房态确认。

Remarks:

1、The above rates are inclusive of Buffet breakfast and 15% of service charge (maximum for 2 pax/room/night )
2、Extra breakfast is RMB 150/pax/day plus 15% of service charge.
3、The above rates are exclusive of government tax (RMB11/pax/night).

4、The above rates is only for the meeting group on Nov. 9-12, 2011, any early check-in and late check-out requires notification in advance & according to confirmation from hotel for Rooms & Price.

5、Resort will confirm the reservation according to the booking status within 24 hours after having received the reservation.

付款方式:

1、为保证预订用房，支付全额预订定金的方式为： 

□银行汇款 □信用卡授权担保(只接受中国银行发行的长城卡系列信用卡及国外银行发行的以下信用卡 :□维萨卡  □万事达卡 □美国运通卡   □大莱卡  或 □中国银行长城卡) 

发卡行:                        持卡人姓名:                       卡号:                           

有效期:                        持卡人授权以此信用卡担保全额房费且同意担保后的预订如取消、减少居停或未入住,酒店可以直接从此信用卡中扣取全额房费，持卡人授权签名：          ）。

2、到店办理入住时，杂费押金的支付方式为：□现金    □信用卡（视乎签单权与否，杂费押金为500元/房/晚起）
Payment method: 

1、 To guarantee the booking, the payment of deposit is done via:

□ Bank transfer   □ Credit card accreditation  ( Only the below credit card of overseas banks & credit card of Bank of China is acceptable ) （□ Master card   □ Visa card   □ American Express   □ Diners card    □ Great Wall card
Bank name：                       Card Holder’s name：                                           
Valid thru:                       Card number：                                                                                               
The card holder accredits with the card to guarantee the full payment and agrees on the deduction of full payment from the credit card if there is cancellation, reduction of room amounts or no-show. Signature                      ）
2、 Upon check-in, the deposit payment method is □cash   □ credit card（deposit for the miscellaneous cost is Min. RMB 500/Room/Night）
酒店确认：
1、 为了确保您的预订，请于 10 月 10日  24  时之前电汇预付或信用卡担保全额房费，并传真汇款凭单或信用卡正反面复印件并在传真上注明所预付或担保的详细预订信息至本酒店；如逾期未收到电汇凭单或信用卡复印件，酒店将视为该预订自动取消。预付或担保后的预订如取消、减少居停或未入住,恕不予退还房款或做日后冲抵或将直接从信用卡中扣取全额房费。

2、 请根据预订的客房分别于酒店一区或二区大堂办理入住。酒店办理入住时间为15:00后,离店时间为中午12:00前。

· To guarantee your booking, please transfer or accredit with the credit card of the full payment before  12pm, Oct.10，2011   , and fax the remittance or the photocopy of both sides of the credit card, with the indication of the detailed booking information, or resort will release the booked rooms if the remittance or photocopy of the credit card is not received. For any cancellation, reduction of rooms/nights or no-shows of the deposit-paid or accredited bookings, the payment is NOT refundable, nor used for latter bookings, nor to release the accreditation.
· Please check in at the front desk of building I or building II. The check-in time is after 15:00, check-out time is before 12:00 noon.

注:    请将此表传真至三亚天域度假酒店 +86-0898-88567999
Notes: Please send this confirmation form to Horizon Resort & Spa, Sanya by fax +86-0898-88567999
付款方式：       客人自付房费及住房涉及的相关费用
Form of payment:   Pay by guest own    
单位全称：三亚天域实业有限公司天域度假酒店

开户行：  工行三亚市分行                     
银行帐号：2201026209024221661       
RECEIVING UNIT：
HORIZON INDUSTRIAL Co. Ltd. RESORT HORIZON SANYA

RECEIVING BANK：
CHINA CONSTRUCTION BANK HAINAN BRANCH
BANKER’S A/C NO.：
4601 4513 6012 2000 0989

SWIFT CODE: 
PCBCCNBJHNX

                                                   酒店确认人：                   
                                                         Signature (by Hotel):                    
确认日期：                    
Confirm Date：                    

预订联系人：     酒店预定部        
Contact Hotel:   Hotel Reservations
预订电话：       +86- 0898-88567888 转 预定部      
Reservation Tel: +86- 0898-88567888- Hotel Reservations                   

预订传真：       +86- 0898-88567999         
Reservation Fax: +86- 0898-88567999
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